
 
Zapisnik 

 sa 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 13. studenog 2023. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/23-02/7, URBROJ: 2137-15-23-1 od 8. studenog 2023. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 18:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Milan Kolar, 
7. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Božidar Jendrijev. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Željka Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene poslove, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 28. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 28. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Darko Marić i  g. Božidar Jendrijev 
koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na 
ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 27. rujna 2023. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 27. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 27. 

rujna 2023.  godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 28. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 28. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 26. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 



 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih potreba: 

A. u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
B. u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini, 

 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
             Ferdinandovac u 2023. godini, 

C. o izmjeni Programa potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. godinu, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma 
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu, 
evidencijski broj nabave: 22/23, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Rekonstrukcija i prenamjena stambene jedinice u prostor za skupinu 
dječjeg vrtića, evidencijski broj nabave: 24/23, 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture groblja 
javnim dobrom u općoj uporabi, 
9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnih 
zelenih površina javnim dobrom u općoj uporabi, 
10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama na 
području Općine Ferdinandovac, 
11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o povećanju iznosa poslovnog udjela Općine 
Ferdinandovac u temeljnom kapitalu trgovačkog društva Komunalne usluge Đurđevac d.o.o. i 
izmjeni Društvenog ugovora, 
12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za 
obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine 
Ferdinandovac, 
13. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluku o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog 
načelnika Općine Ferdinandovac, 
14. Razmatranje prijedloga i davanje suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun 
plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac, 
15. Razmatranje prijedloga i donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite 
na području Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2024. do 2027. godine, 
16. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu, 
17. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu, 
18. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 
voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac, 
19. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg 
vrtića Košutica Ferdinandovac, 



20. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za 
obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac, 
21. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje II.  Izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 

za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK:  II. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. 

godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu ukupni planirani prihodi su smanjeni  za 143.749,21 
eura i sada iznose 1.526.585,21 eura. Ukupni rashodi i izdaci po prijedlogu II. Izmjena i dopuna 
Proračuna za 2023. godinu su smanjeni za 143.749,21 eura i sada iznose 1.526.585,81 eura. II. 
Izmjene proračuna obično donosimo u prosincu, ali zbog provedbe investicija rekonstrukcije 
objekta dječjeg vrtića te uređenja i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta nužna je izmjena 
proračuna radi osiguranja sredstava za provedbu investicija. Trenutno nam je poznato cca 90 % 
situacije za ovu godinu vezano uz iznose u kojim će biti izvršene pojedine proračunske stavke te su 
sukladno tome i planirane ove izmjene i dopune Proračuna. Iz Proračuna je maknuto planirano 
ulaganje u turističku infrastrukturu iz prihoda i rashoda jer ove godine nije bilo natječaja na koji bi 
se investicija mogla prijaviti. Nažalost, došlo je do pada prihoda od naknade za eksploataciju 
mineralnih sirovina, tako da je u Proračunu taj prihod smanjen za cca 22.000,00 eura. Smatram da 
je novi plan prihoda i rashoda realan, a unutar Proračuna nije bilo drastičnih izmjena. U idućim 
točkama Dnevnog reda dati će se detaljnije obrazloženje izmjena prema proračunskim 
programima. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog II. Izmjena i dopuna 
Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu i projekcije za 
2024. i 2025. godinu. 

II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu i projekcije za 
2024. i 2025. godinu nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 

skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  ukupna sredstava za izvršenje Programa povećavaju se s 75.912,33 
eura na 77.412,34 eura. U planu se najveće izmjene odnose na povećanje sredstva sufinanciranja 
stambenog zbrinjavanja mladih i potpore za novorođenčad, obzirom da po trenutnom broju 
zahtjeva su planirana sredstva gotovo iskorištena. 

  
 



 
 
 
 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 

nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Plana o izmjenama 
Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 3. 
 Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama  
Programa javnih potreba: 
A. u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
B. u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih 

potreba pod A.  u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, pod B. u sportu na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini i pod C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U Programu javnih potreba u kulturi na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini mijenja se ukupni iznos koji se povećava s  1.290,00 eura na 
1.800,00 eura, sukladno ugovorenim iznosima sufinanciranja projekata s područja kulture i 
sufinanciranjima vezano uz kulturne manifestacije 

 
U Programu javnih potreba u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 

ukupni iznos Programa smanjuje se s 37.162,39 eura na „36.162,39 eura sukladno odobrenim 
iznosima sufinanciranja projekta i programa sportskih udruga. 

 
U Programu javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine 

Ferdinandovac u 2023. godini smanjuje se ukupni iznos sufinanciranja s 5.663,61 eura na 5.525,61 
eura, sukladno odobrenom sufinanciranju vjerskih udruga te odobrenim pomoćima za održavanje 
Župne crkve sv. Ferdinanda kralja i župnog dvora  u Ferdinandovcu i kapelica na području Općine. 
 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni 
Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 



Program o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 

nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni 
Programa javnih potreba u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa javnih potreba u sportu na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba u sportu na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba 
sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa:  

A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2023. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini, 
C. potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa o izmjeni/izmjenama Programa: A. 
održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, B. 
građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini i C. potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. godinu. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 
 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Općine Ferdinandovac povećani su rashodi za održavanje nerazvrstanih cesta jer je 
planirana nova aktivnost za horizontalnu i vertikalnu signalizaciju kod dječjeg vrtića. Smanjeni su 
rashodi  za održavanje groblja za 2.000,00 eura. Izvršeno je manje povećanje rashoda za 
održavanje javnih zelenih površina. Ukupni iznos sredstava programa povećan je s 220.195,18 
eura na 220.895,18 eura. 



 
Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 

2023. godini usklađene su sa odobrenim sredstvima sufinanciranja investicija temeljem odobrenih 
projekata i planiranim rashodima za investicije. Ukupni iznos sredstava programa smanjen je s 
241.361,40 eura na 233.361,40 eura. Smanjeni su planirani troškovi za uređenje parka za 2.000,00 
eura, za pješačku stazu za 5.000,00 eura, za pomoćno nogometno igralište za 2.000,00 eura, 
planirana su sredstva za uređenje križanja ulica Trg slobode i Petra Preradovića u iznosu 1.000,00 
eura, a odnose se na reviziju projektne dokumentacije. Smanjen je planirani iznos sufinanciranje iz 
državnog proračuna za pomoćno nogometno igralište na 20.000,00 eura sukladno odobrenom 
sufinanciranju. 
 

Izmjenama Programa potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. godinu 
smanjen je planirani iznos sufinanciranja za umjetno osjemenjivanje krava i junica s 16.200,00 
eura na 13.200,00 eura. Obzirom na broj do sada pristiglih zahtjeva prvotno planirani iznos je 
previsok te neće biti u cijelosti potrošen. 
 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
IVAN TURBELIJA, član: Da li se ukida sufinanciranje umjetnog osjemenjivanja krmača i 

nazimica ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Ne. Navedeno sufinanciranje i dalje ostaje u planiranom iznosu. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa građenja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjeni Programa potpora u 
poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. 
godinu. 

Program o izmjeni Programa potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2023. 
godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 



 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj 

turizma na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma 
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Programa smanjen je planirani ukupni iznos sufinanciranja 
s 5.308,91 eura na 3.308,91 eura jer s obzirom na do sada pristigli broj zahtjeva početno planirani 
iznos neće biti utrošen. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjeni 
Programa potpora za razvoj turizma na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini.  Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. 

Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu, 
evidencijski broj nabave: 22/23 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu, 
evidencijski broj nabave: 22/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Radovima je planirano uređenje (sanacija) i opremanje postojećeg 
vanjskog malog nogometnog terena; pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu 
postavljanjem LED reflektora na pomoćnom nogometnom igralištu te nabavom i postavljanjem 
nogometnih golova i zaštitne mreže (iza nogometnih golova). Za projekt je odobreno 
sufinanciranje u iznosu 20.000,00 eura, a razliku sredstava osigurati će se iz općinskog proračuna. 
Za detaljnije izvještavanje po ovoj točki općinski načelnik zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac.  

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u 
Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 22/23 slanjem poziva za dostavu ponuda na adrese tri 
gospodarska subjekta. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja  BETAPROM 
d.o.o. Koprivnica, s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 55.245,00 eura (bez PDV-a) odnosno 
69.056,25 eura (sa PDV-om) i ponuda ponuditelja Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, 
Vinogradska 56, vl. Zlatko Štefanić, s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 49.553,00 eura (bez 
PDV-a) odnosno 61.941,25 eura (s PDV-om). Obje pristigle ponude ispunjavaju uvjete za 
kvalitativni odabir sukladno Pozivu za dostavu ponuda, ali su iznad procijenjene vrijednosti 
predmeta nabave koji je iznosio 41.000,00 eura (bez PDV-a). Sukladno kriteriju za odabir ponude – 
najniža cijena, najpovoljnija je ponuda ponuditelja obrta Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", 
Pitomača. Sukladno čl.298. st.1. t.9. Zakona o javnoj nabavi (NN 120/16. i 114/22) ako je 



najpovoljnija ponuda iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave naručitelj  poništava 
postupak osim ako javni naručitelj ima ili će imati osigurana sredstva. Naručitelj će sredstva 
osigurati izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu pa se predlaže 
odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje i opremanje pomoćnog 
nogometnog igrališta u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 22/23.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje i 
opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 22/23. 

Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje i 
opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 22/23 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
   

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Rekonstrukcija i prenamjena stambene jedinice u prostor 

 za skupinu dječjeg vrtića, evidencijski broj nabave: 24/23 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Rekonstrukcija i prenamjena stambene jedinice u prostor za skupinu dječjeg 
vrtića, evidencijski broj nabave: 24/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: investicija rekonstrukcije objekta vrtića potrebna je zbog otvaranja 
nove odgojno-obrazovne skupine u Vrtiću. Za potrebe nove odgojno-obrazovne skupine 
prenamijenit će se prostor na katu objekta koji se trenutno koristi za kraće vrtićke programe i 
sastanke. Potrebna je izrada protupožarnog izlaza (izlaz i stepenište), zamjena postojećih vrata na 
katu objekta protupožarnim i dr. 

Za detaljnije izvještavanje po ovoj točki općinski načelnik zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac.  

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Rekonstrukcija i prenamjena stambene jedinice u prostor za 
skupinu dječjeg vrtića, evidencijski broj nabave: 24/23 slanjem poziva za dostavu ponuda na 
adrese tri gospodarska subjekta. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja  
BETAPROM d.o.o. Koprivnica, s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 65.970,58 eura (bez PDV-a) 
odnosno 82.463,23 eura (sa PDV-om) i ponuda ponuditelja GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski 
obrt, vl. Martina Vrabelj Šegovec, Koprivnica, Kozarnjak 30, s ponuđenim iznosom cijene koja 
iznosi 77.414,40 eura (bez PDV-a) odnosno 96.768,00 eura (s PDV-om). Stručno povjerenstvo 
utvrdilo je da je ponuda ponuditelja GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. Martina Vrabelj 
Šegovec, Koprivnica, Kozarnjak 30, neprihvatljiva jer cijena ponude prelazi pragove jednostavne 
nabave propisane člankom 12. stavak 1. točka b) Zakona o javnoj nabavi (NN 120/16. i 114/22). 
Ponuditelj BETAPROM d.o.o. Koprivnica, ispunjava uvjete za kvalitativni odabir sukladno Pozivu za 
dostavu ponuda, ali je ponuda iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave koji je iznosio 
65.342,89 eura (bez PDV-a). Sukladno čl.298. st.1. t.9. Zakona o javnoj nabavi (NN 120/16. i 
114/22) ako je najpovoljnija ponuda iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave naručitelj  
poništava postupak osim ako javni naručitelj ima ili će imati osigurana sredstva. Naručitelj će 
sredstva osigurati izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu pa se 
predlaže odabir navedene ponude. 



 
 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Rekonstrukcija i prenamjena stambene 
jedinice u prostor za skupinu dječjeg vrtića, evidencijski broj nabave: 24/23.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Rekonstrukcija 
i prenamjena stambene jedinice u prostor za skupinu dječjeg vrtića, evidencijski broj nabave: 
24/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Rekonstrukcija i 
prenamjena stambene jedinice u prostor za skupinu dječjeg vrtića, evidencijski broj nabave: 
24/23 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

groblja javnim dobrom u općoj uporabi 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture groblja 
javnim dobrom u općoj uporabi. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK za detaljnije izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac.  

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Zakonom o komunalnom 
gospodarstvu propisano je da predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave donosi odluku o 
proglašenju komunalne infrastrukture temeljem koje se ista upisuje u zemljišne knjige 
(gruntovnicu) kao javno dobro u neotuđivom vlasništvu te JLS. Ovom Odlukom proglašava se 
komunalna infrastruktura groblja javnim dobrom u općoj uporabi. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o proglašenju 
komunalne infrastrukture groblja javnim dobrom u općoj uporabi.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture groblja javnim dobrom u općoj uporabi. 
Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture groblja javnim dobrom u općoj uporabi. 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

Točka 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnih zelenih površina javnim dobrom u općoj uporabi 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnih 
zelenih površina javnim dobrom u općoj uporabi. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK za detaljnije izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac.  



Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Kao i u prethodnoj točki Dnevnog 
reda donosi se odluka o proglašenju komunalne infrastrukture temeljem koje se ista upisuje u 
zemljišne knjige (gruntovnicu) kao javno dobro u neotuđivom vlasništvu te JLS. Ovom Odlukom 
proglašava se komunalna infrastruktura javnih zelenih površina javnim dobrom u općoj uporabi. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o proglašenju 
komunalne infrastrukture javnih zelenih površina javnim dobrom u općoj uporabi.  Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnih zelenih površina javnim dobrom u 
općoj uporabi. 
Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnih zelenih površina javnim dobrom u 

općoj uporabi. nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama  

na području Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o izmjenama Odluke 
o nerazvrstanim cestama na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac. 

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: U Odluci se mijenjaju propisani 
iznosi prekršaja te se pretvaraju u eure. Mijenja se prilog Odluci na način da se donosi nova Mreža 
nerazvrstanih cesta. Navedeno iz razloga što su u međuvremenu od donošenja Odluke za pojedine 
ceste rađeni geodetski elaborati tako da su pojedine čestice spojene odnosno više ne postoje.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjenama 
Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine 
Ferdinandovac.  

Odluka o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine 
Ferdinandovac, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 

Točka 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o povećanju iznosa poslovnog udjela Općine 

Ferdinandovac u temeljnom kapitalu trgovačkog društva Komunalne usluge Đurđevac d.o.o.  
i izmjeni Društvenog ugovora 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o povećanju iznosa 

poslovnog udjela Općine Ferdinandovac u temeljnom kapitalu trgovačkog društva Komunalne 
usluge Đurđevac d.o.o. i izmjeni Društvenog ugovora Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Komunalne usluge Đurđevac d.o.o. planiraju dopunu popisa 
djelatnosti te povećanje temeljnog kapitala. Kako iznos temeljnog kapital mora biti zaokružen na 



cijeli broj bez centi predlaže se da svaka JLS koja ima poslovne udjele u navedenom trgovačkom 
društvu doplati iznos da se zaokruži iznos poslovnog udjela na puni broj. Poslovni udjel Općine 
Ferdinandovac (1 poslovni udjel) povećavao bi se sa dosadašnjeg nominalnog iznosa od 26,54 EUR 
/200,00 kn na nominalni iznos od 30,00 EUR /226,04 kn tako da bi i nadalje iznosio 1% temeljnog 
kapitala Društva. Sukladno navedeno potrebno je da Općina Ferdinandovac uplati iznos od 3,46 
EUR / 26,07 kn. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o povećanju 
iznosa poslovnog udjela Općine Ferdinandovac u temeljnom kapitalu trgovačkog društva 
Komunalne usluge Đurđevac d.o.o. i izmjeni Društvenog ugovora. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o povećanju iznosa poslovnog udjela Općine Ferdinandovac u temeljnom kapitalu 
trgovačkog društva Komunalne usluge Đurđevac d.o.o. i izmjeni Društvenog ugovora. 

Odluka o povećanju iznosa poslovnog udjela Općine Ferdinandovac u temeljnom kapitalu 
trgovačkog društva Komunalne usluge Đurđevac d.o.o. i izmjeni Društvenog ugovora nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 

Točka 12. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za 

obračun plaće službenika i namještenika  
u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 
odjelu Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je za iduću godinu planirano povećanje minimalne plaće u 
RH na 840,00 eura bruto. Zbog velike inflacije i radi zadržavanja službenika i namještenika u općini 
predlaže se izmjena osnovice i koeficijenta. Nova osnovica planirana je sukladno novom minimalcu 
u iznosu od 840,00 eura bruto. Prijedlogom novih koeficijenata najniži koeficijent u iznosu 1,00 
planiran je za radno mjesto spremačice koje je najnižeg klasifikacijskog ranga unutar Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac, dok je za radno mjesto pročelnika planiran koeficijent u 
dvostrukom iznosu s obzirom na složenost radnog mjesta i potrebnu visoku stručnu spremu. Za sva 
ostala radna mjesta službenika i namještenika planirani su koeficijenti unutar raspona 1,00 do 2,00 
sukladno složenosti radnog mjesta i stručnoj spremi. U 2017. godini masa plaća za zaposlenike 
općine iznosila je oko 17% proračuna, dok je za 2022. godinu zahvaljujući povećanju prihoda 
uspješnim povlačenjem sredstava iz nacionalnih i EU izvora iznosila oko 6%. Tako da postoji 
financijska mogućnost za povećanje plaća. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? 
PREDSJEDNIK: navedenim povećanjem plaća anuliralo bi se inflatorno opterećenje do kojeg 

je došlo zadnjih godina te bi se zadržali zaposlenici. 
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: u ovoj situaciji to je najbolje rješenje kako bi se pomoglo i 

nagradilo radnike. 
MILAN KOLAR, član: Važno je da su radnici zadovoljni s predloženim povećanjem i da je isto 

unutar financijskih mogućnosti Općine. 
IVAN TURBELIJA, član: Plaće povećavaju i privatne firme, porasle su i mirovine te nema 

razloga da se plaće ne povećaju i zaposlenicima Općine. 
 
 



 
 PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za 
obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac. 

 Odluka o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 

Točka 13. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluku o plaći i drugim materijalnim pravima 

općinskog načelnika Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluku o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog 
načelnika Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Nastavno na prethodnu točku Dnevnog reda. Povećanje plaće 
načelnika planirano je u odnosu na plaću pročelnika Jedinstvenog upravnog odjela, obzirom da 
sukladno Zakonu o plaćama u lokalnoj i regionalnoj (područnoj) samoupravi plaća pročelnika bez 
uvećanja za radni staž ne smije biti veća od umnoška koeficijenta i osnovice za obračun plaće 
načelnika. Novom Odlukom osnovica ostaje kao i do sada osnovica za obračun plaća državnih 
dužnosnika, a koeficijent se povećava na 3,5. Odlukom su planirana i druga materijalna prava 
načelnika odnosno pravo na naknadu troškova korištenja osobnog automobila do iznosa 
neoporezivih primitaka po toj namjerni i pravo na troškove korištenja mobilnog uređaja do 40,00 
eura mjesečno. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o plaći i 
drugim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac. 
Odluka o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Točka 14. 

Razmatranje prijedloga i davanje suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za 
obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 

službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Kako je ranije spomenuto, za službenike i namještenike JUO Općine 
Ferdinandovac određena je nova osnovica za obračun plaće u iznosu od 840,00 eura bruto koliko 
bi od iduće godine bila i minimalna bruto plaća u RH.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti  Odluku o utvrđivanju 
osnovice za obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine 
Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 
službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 
službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 15. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne 

zaštite na području Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2024. do 2027. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite 
na području Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2024. do 2027. godine. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: za izvještavanje po ovoj točki zadužio službenicu Ivanu Međurečan. 
IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Smjernice za 

organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite donose se za razdoblje od četiri godine. Posljednje su 
donesene 2019. godine i važe do kraja ove godine. Ovim Smjernicama se na temelju procjene 
rizika utvrđuju prioritetne preventivne mjere, dinamika i način njihovog provođenja kao i javne 
politike upravljanja rizicima, na temelju utvrđenih slabosti postojećih kapaciteta sustava civilne 
zaštite utvrđuje način uspostavljanja kapaciteta za primanje kao i za postupanje po informacijama 
ranog upozoravanja i razvijaju rješenja na jačanju svijesti za postupanje u velikim nesrećama, 
usmjerava razvoj kapaciteta operativnih snaga (u daljnjem tekstu OS) sustava civilne zaštite, 
poboljšavaju se postupci planiranja i koordiniranja uporabe kapaciteta u velikoj nesreći, planira se  
osiguranje financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje prioritetnih razvojnih ciljeva sustava 
civilne zaštite u razdoblju od 4 godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Smjernica za 
organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine Ferdinandovac za razdoblje od 
2024. do 2027. godine Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 
 



PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2024. do 2027. godine. 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2024. do 2027. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio.  
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 16. Dnevnog reda. 
 

Točka 16. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području 

Općine Ferdinandovac za 2024. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Plan davanja koncesija donosi se sukladno Zakonu o koncesijama i 
dostavlja Ministarstvu financija. Za 2023. godinu nije planirano davanje koncesija. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Godišnjeg plana 
davanja koncesija na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. 
Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu nalazi 

se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 17. Dnevnog reda. 
 

Točka 17. 
Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića 

Košutica Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Financijskog plana Dječjeg 

vrtića Košutica Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Planirani prihodi za 2024. godinu iznose 266.788,11 eura a rashodi  
268.381,00 eura. Izračuni i ocjene potrebnih sredstava za provođenje plana i programa rada 
zasnivaju se na materijalnim uvjetima iz usvojenog Godišnjeg plana i programa rada za pedagošku 
2023./2024. godinu, te realiziranim rashodima i prihodima za prvih 9 mjeseci 2023. godine. 
Planirani su veći rashodi od 2023. godine zbog otvaranja četvrte odgojno-obrazovne skupine. 
Dobra je vijest da će se država uključiti u sufinanciranje rada vrtića te će se isplaćivati sredstva za 
fiskalnu održivost vrtića. Sredstva će se isplaćivati prema postotnom udjelu u prosječnoj cijeni 
smještaja u dječjim vrtićima na razini Republike Hrvatske po djetetu. Postotni udjel za Općinu 
Ferdinandovac iznosi 43,75%. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Financijski 
plan Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   



PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 18. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 18. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 

voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo Odluku o izboru radnika na radno 
mjesto zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Dajem 
riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Dječji vrtić mora sukladno pedagoškom standardu zaposliti 
zdravstvenog voditelja na dva sata po odgojno obrazovnoj skupini. Na natječaj su pristigle dvije 
prijave. Obje zdravstvene djelatnice zaposlene su na puno radno vrijeme u drugim zdravstvenim 
ustanovama tako da bi im zapošljavanje u vrtiću bio dopunski rad. Odabrana je zdravstvena 
djelatnica Dea Patačko s obzirom da kod sadašnjeg poslodavca radi u smjenama tako da može 
trenutni posao prilagoditi radnom vremenu vrtića. Predlaže se davanje suglasnosti na 
zapošljavanje. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o izboru 
radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto 
zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju  suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto 
zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 19. Dnevnog reda. 
 

Točka 19. 
Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na  

Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Izmjena Pravilnika o radu 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za točke 19. 
i 20. Dnevnog reda. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 
odnose se na promjenu koeficijenata za obračun plaća zaposlenika Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac. Koeficijenti su određeni u rasponu od 1 do 1,80 od čega se koeficijent 1 odnosi na 
plaću spremačice, a koeficijent 1,8 na plaću ravnateljice. Prijedlogom Odluke o utvrđivanju 
osnovice za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac planirano je 



povećanje osnovice za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac na 
840,00 eura bruto. Kao i kod djelatnika JUO Općine Ferdinandovac osnovica je određena u visini 
minimalne bruto plaće u RH za 2024. godinu. Povećanje plaća nužno je zbog velike inflacije i 
zadržavanja radnih mjesta kao i približavanja plaćama zaposlenika osnovnih škola. S obzirom na 
pomoć države u vidu isplate sredstava za fiskalnu održivost vrtića koje će na godinu iznositi oko 
75.000,00 eura povećanje plaća je unutar financijskih mogućnosti Općine Ferdinandovac i Dječjeg 
vrtića Košutica Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Izmjene 
Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 20. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 20. 
Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za 

obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o utvrđivanju 
osnovice za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Obrazloženje Odluke dano je u prethodnoj točci Dnevnog reda. Dakle 
nova osnovica za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac iznosila bi 
840,00 eura bruto. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Odluku o 
utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun 
plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac. 

 Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun 
plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 21. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Točka 21.  
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 

OPĆINSKI NAČELNIK: Općina Ferdinandovac i Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac zaprimili 
su dopis zabrinutih roditelja (3 obitelji) čija djeca su petogodišnjaci, a upisana su u odgojno-
obrazovnu skupinu u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac sa djecom trogodišnjacima. Smatraju 
da to nije dobro za razvoj njihove djece. Odgojno-obrazovna skupina formirana je kao mješovita i 
sukladna je državnom pedagoškom standardu. Ravnateljica vrtića i Upravno vijeće vrtića zaključili 
su da trenutno nema mogućnosti da se djeca rasporede u višu odgojno-obrazovnu skupinu jer u 
njoj nema mjesta jer je takve djece ukupno sedmero, ali da će se po otvaranju 4. odgojno-
obrazovne skupine ponovno razmotriti mogućnost preseljenja u stariju vrtićku skupinu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
U kratkoj raspravi Općinsko vijeće podržalo je zaključak Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 

Košutica Ferdinandovac i očitovanje ravnateljice. 
 
PREDSJEDNIK: Predlaže se donošenje Zaključka o očitovanju na zahtjev roditelja djece 

upisane u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac kojim se utvrđuje da trenutno nema mogućnosti za 
premještanje djece u stariju odgojno-obrazovnu skupinu te će se zahtjev roditelj ponovno 
razmotriti po otvaranju četvrte odgojno-obrazovne skupine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o očitovanju na zahtjev roditelja djece upisane u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac. 

Zaključak o očitovanju na zahtjev roditelja djece upisane u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
OPĆINSKI NAČELNIK: Predlaže se kupnja poslovnog udjela u trgovačkom društvu SELSKO 

KOMUNALNO DRUŠTVO MOLVE d.o.o. Navedeno u svrhu zajedničke organizacije obavljanja 
poslova ukopa na području Općine Ferdinandovac obzirom da sukladno Zakonu o komunalnom 
gospodarstvu poslove ukopa može obavljati trgovačko društvo u vlasništvu jedinica lokalne 
samouprave ili komunalni pogon. Trenutno Općina Ferdinandovac ima u suvlasništvu poslovni udio 
u trgovačkom društvu Komunalne usluge Đurđevac d.o.o., ali je problem što oni usluge ukopa ne 
vrše vikendom, a usluge su daleko skuplje od onih koje mještani sada plaćaju. Naglašavam da se 
navedena zakonska odredba o tome tko može vršiti usluge ukopa odnosi samo na usluge iskopa i 
ukopa pokojnika, a ne na prodaju ljesova i druge pogrebne opreme koja se može nabaviti od bilo 
kojeg privatnog gospodarskog subjekta koji se time bavi. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
MILAN KOLAR, član, smatra da je trenutno rješenje usluga ukopa i iskopa najpovoljnije za 

mještane bez obzira na neusklađenost sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu te predlaže da se 
provjeri da li se može situacija riješiti da tako i ostane. 

PREDSJEDNIK:  Da li ima još nekih pitanja ili prijedloga na ovu temu. Budući da nema 
predlažem donošenje Zaključka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za aktivnosti vezane uz 
kupnju poslovnih udjela u trgovačkom društvu SELSKO KOMUNALNO DRUŠTVO MOLVE d.o.o. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti općinskom načelniku za aktivnosti vezane uz kupnju 
poslovnih udjela u trgovačkom društvu SELSKO KOMUNALNO DRUŠTVO MOLVE d.o.o. 



Zaključak o davanju suglasnosti općinskom načelniku za aktivnosti vezane uz kupnju 
poslovnih udjela u trgovačkom društvu SELSKO KOMUNALNO DRUŠTVO MOLVE d.o.o. nalazi se 
u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
OPĆINSKI NAČELNIK: Uskoro će biti objavljen natječaj 73.13. „Potpora javnoj infrastrukturi 

u ruralnim područjima“ u sklopu kojeg s prihvatljivi troškovi sufinanciranja izgradnje javnog 
skloništa za napuštene i izgubljene životinje. Prihvatljivi prijavitelji su županije. Molim mišljenje 
Općinskog vijeća da li je Općina Ferdinandovac zainteresirana da Koprivničko-križevačka županija 
prijavi projekt izgradnje javnog skloništa za napuštene i izgubljene životinje na području Općine 
Ferdinandovac na navedeni natječaj. Dobre strane su da će provedba projekta dovesti do novih 
zapošljavanja. Loše strane projekta su eventualna buka zbog laveža pasa. Lokacija za gradnju azila 
bila bi u poduzetničkoj zoni „Blata“ na području naselja Ferdinandovac, na općinskom zemljištu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
U kratkoj raspravi Općinsko vijeće zaključilo da bi projekt mogao imati pozitivni učinak zbog 

novih zapošljavanja te stavljanja u namjenu općinskog zemljišta. 
PREDSJEDNIK:  Da li ima još nekih pitanja ili prijedloga na ovu temu. Budući da nema 

predlažem donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Koprivničko-križevačkoj županiji za prijavu 
projekta izgradnje javnog skloništa za napuštene i izgubljene životinje na području Općine 
Ferdinandovac. 

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

 
Zaključak o davanju suglasnosti Koprivničko-križevačkoj županiji za prijavu projekta 

izgradnje javnog skloništa za napuštene i izgubljene životinje na području Općine 
Ferdinandovac.  
 

Zaključak o davanju suglasnosti Koprivničko-križevačkoj županiji za prijavu projekta 
izgradnje javnog skloništa za napuštene i izgubljene životinje na području Općine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
OPĆINSKI NAČELNIK: Općina Ferdinandovac zaprimila je zahtjev Nogometnog kluba 

Ferdinandovac za povećanje sredstava sufinanciranja od strane Općine Ferdinandovac za 2024. 
godinu. U zahtjevu se traži sufinanciranje u minimalnom iznosu od 60.000,00 eura. Radi se o 
značajnom povećanju u odnosu na ovu godinu. Navedeno povećanje pravdaju sa povećanjem 
kotizacije za sudjelovanje na natjecanjima, troškova sudaca, organizacije utakmica i odlaska na 
gostovanja te drugih troškova. Navode da sredstva koja su do sada dobivali od Općine pokrivaju 
tek polovinu troškova.  

  
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK smatra da traženo povećanje i nije toliko veliko u odnosu na okolne općine i 

gradove i rang u kojem igra NK Ferdinandovac. Bilo bi šteta da klub zbog manjka sredstava padne 
u nižu ligu za vrijeme mandata ovog načelnika i Općinskog vijeća. 

MILAN KOLAR, član, smatra da je navedeno povećanje sufinanciranja nužno za zadržavanje 
ranga u kojem je NK Ferdinandovac. Smanjenjem sredstava sufinanciranja klub će pasti u niži 
rang, a samim time će velik broj igrača izgubiti interes. Klub ima značajnu ulogu u okupljanju 
mještana posebice nedjeljom kad se odvijaju utakmice. Također, smatra da je djelovanje kluba 
pozitivno za mlade mještane jer je bolje da se mladi bave sportom nego da vrijeme provode u 
gostionicama.  

 HRVOJE FUČEK, član, moli da ako se odobri navedeno povećanje sufinanciranja da se 
sredstva usmjere na mlađe naraštaje jer trenutno nemaju dovoljno rekvizita ili su u lošem stanju, a 
za nabavu istih morali su se tražiti sponzori i davati vlastita sredstva. 



 
MILAN KOLAR, član: Da li sredstva od najma poslovnog prostora za caffe bar idu NK 

Ferdinandovac ili Općini Ferdinandovac ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Općini Ferdinandovac kao vlasniku prostora. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Za iduću godinu planirana veća sredstva sufinanciranja za sve udruge 

uključujući i NK Ferdinandovac, ali s obzirom na broj svih udruga koje djeluju na području Općine 
traženi iznos malo previsok te će se morati razmotriti proračunske mogućnosti. 

MARTINA JENDRIJEV TOMAŠEK, članica, nije protiv podizanja iznosa sufinanciranja, ali 
smatra da je traženi iznos previsok. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
HRVOJE FUČEK, član, izrazio nezadovoljstvo održavanjem javnih površina. Smatra da je 

centra naselja zapušten, a komunalni radnici imaju manje posla nego ljeti. U selu su razna 
događanja, a selo je zapušteno nije pokupljeno granje, zarasla je trava… 
 OPĆINSKI NAČELNIK: primljeno na znanje. Pozabavit ćemo se time. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 20:10 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


